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Protokoll styrelsemöte
Styrelsemöte för Vigge Bygdegårdsförening den 19 april på Vigge Bygdegård.

Närvarande
Jennifer Saur
Sven-Erik Saur
Emma Stenvall
Malin Mårtén
Bo Andersson
Elin Andersson
Bodil Hemmingsson
Eva Simonsson

§1 Mötets öppnande
Jennifer Saur hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av sekreterare och justerare
Styrelsen beslutade att välja Emma Stenvall att föra protokoll under mötet och Bo Andersson
att justera protokollet.

§3 Föregående protokoll
Emma Stenvall drog föregående protokoll från den 22 mars och styrelsen beslutade att lägga
det till handlingarna.

§4  Inkommen post
Brev från skatteverket om att bygdegården har 2 kr tillgodo. Faktura för elen. Brev från
Loomis om att komplettera uppgifter. Bo Andersson och Malin Mårtén hjälps åt att fixa det.

§5 Bidrag/aktivitetsansökningar
Eva Simonsson berättar att bygdegården har fått ny-aktivitetsbidrag på 5 000 kr samt 47 878
kr för drift och underhåll. För lekplatsansökan har vi inte fått något besked än. +65 från vård
och socialnämnden här vi ej heller fått besked. Det bidraget är på 10 000 kr. Eva Simonsson
har handlat för 3 757 kr hittills.  För att få aktivitetsstöd så krävs att det är 3 deltagare och en
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ledare i minst 1 timme/tillfälle. Eva Simonsson kollar om höstterminen går att få igenom då
Jan Hammarlund inte skickat in den samt att övriga styrelsen inte hade koll.

§6 Lekplats
För pris på rutschkanan är ej beslut tagit. Nuvarande lekplats kommer att rivas under
städdagen den 9 maj. Elin Andersson och Emma Stenvall försöker fixa ritning i AutoCad för
att kunna skicka med vid ansökan. Emma Stenvall skickar påminnelse till Daniel Nilsson på
Byggvaruhuset om offert på lekplats.

§7 Vägbelysningsföreningen
Bodil Hemmingsson har varit i kontakt med vägverket och då frågat om vägbelysningen.
Han som hon pratade med tyckte att hon skulle höra med Hovermo så Bodil får i uppdrag att
prata med Rune Bergman hur de har gått till väga. Tydligen så har de köpt in stolpar för att
sätta upp eget väglyse.

Kalle Mårtén har koll på vart kabeln upp till Mo är avgrävd. Malin kollar om han har
möjlighet att laga skarven om Sven-Erik Saur löser grävare och gräver. Jennifer har varit i
kontakt med Z signaler och de sa att enklast är det om det enbart är ett ställe, det blir dyrare
om en bit kabel måste bytas ut.

Styrelsen beslutar att skjuta på att skicka ut inbetalningskort för Vägbelysningsföreningen till
hösten. Oklart om avgiften på 350 kr ska få fortsätta gå ut då vi enbart har ett tiotal stolpar i
dagsläget.

§8 Bingo
Hanna Mårtén vill ansvara för bingon. Jennifer Saur kollar med Bergs IK om Mikael Moberg
kan hålla i en utbildning för Hanna samt den nya som kommer hålla i bingon för Bergs IK.

Emma Stenvall har kollat med spelinspektionen och det behöver inte göras något avbrott efter
årsmötet för att invänta besked om nya styrelsemedlemmars lämplighetsprövning. Emma
Stenvall skriver ut lämplighetsprövning för de som är nya för i år samt ser till att detta
skickas in. Det gäller Malin Mårtén, Jan Persson, Lennart Danielsson och även Hanna Mårtén
då hon kommer att vara ansvarig. I Bingokommittén kommer alltså Hanna Mårtén, Bodil
Hemmingsson, Karl-Ove Karlsson, Andreas Olofsson samt Andrea Saur att ingå.
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§9 Ansvarsfrihet
Styrelsen beslutade att ordförande samt kassör har rätt att handla för bygdegårdens räkning
till ett värde av 5 000 kr utan att ha försäkrat detta med övriga styrelsen. De övriga i styrelsen
har rätt att handla för 2 000 kr utan godkännande.

§10 Ekonomi
Sammanlagt på bygdegården konton finns i dagsläget 298 000 kr.

§11 Städdag
Styrelsen beslutade att det ska genomföras en städdag som planerat men ute. Det som
behöver göras inne får pysslas på i mån av tid och resterande tas vid en städdag under hösten,
förutsatt att Coronaviruset gett med sig
Emma Stenvall kollar med Mitt-på-dagen-gänget vad i frysen som är deras samt med Ingrid
Bergman om det är ett okej upplägg på städdagen. Frysen och kiosken behöver rensas på sånt
som är på väg att gå ut i datum. Lekplatsen ska rivas och bygdegården bjuder på lunch. Bodil
Hemmingsson kollar upp 2-3 olika alternativ på häckar att sätta vid vägen. Eva Simonsson
har även en syster som är duktig på sånt så hon kollar med henne.
Städ upp samt i skafferiet kommer ske vid tillfälle under våren. Sven-Erik Saur ansvarar för
övervåningen och Emma Stenvall för skafferiet. Sven-Erik Saur har ett låsbart dokumentskåp
som ska ställas på övervåningen så att alla i styrelsen har möjlighet att kolla upp funderingar i
tex gamla protokoll.

§12 Hemsidan/fotografering
Samtliga närvarande fotades för att lägga upp bild och allas roller på den nya hemsidan
Hemsidan är snart klar.

§13 Övriga frågor
Bodil Hemmingsson ansvarar för att kolla upp utegym, olika delar och offerter.

Sven-Erik Saur kollar upp om en soptunna. Containern är tömd men behöver bytas ut.
Sven-Erik kollar upp om en annan att ställa dit för brännbart.

Emma Stenvall föreslog att meddela byborna att det nu finns kopiator och möjlighet att skriva
ut dokument samt kopiera om det behövs. En kostnad på 2 kr/svartvitt och 4 kr/färg (A4)
kommer tas för detta.
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Bo Andersson och Elin Andersson kollar igenom och uppdaterar medlemsregistret för Vigge
Bygdegårdsförening. Emma Stenvall fixar en mall för medlemsavgiften samt skriver klart
medlemsbrevet som ska lämnas ut. Astrid Paulsson har sponsrat med Plusgiro- och
bankgiroblanketter.

Styrelsen beslutade att ändra hyresavgift för helhelg till 3 000 kr fredag-söndag.
Dygnsavgiften på 2 500 kr finns fortfarande kvar. För medlemmar är det gratis att hyra
bygdegården vid barnkalas och för icke medlemmar kostar det 500 kr.

Occupy Bygdegården har enhetsträff via Zoom på tisdag 21 april. Emma Stenvall kommer att
delta tyst, då detta möte är i samband med barnens läggning.

ViggeRevyn kommer att starta upp en Youtube kanal för att sända ca 1 ggr/månaden och visa
att det händer lite grann.

§15 Nästa möte
Styrelsen beslutar att lägga nästa styrelsemöte söndag 9 maj efter lunchen, tid bestäms senare.

Vid protokollet Justerare
Emma Stenvall Bo Andersson


